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Loss

Loss انالخُسر

The Losers

الخاسرِونَ

.ـ رسول اله‏ِ (صلَّ اله علَيه و آله) : الخاسر من غَفَل عن إصلاح المعاد1ِ

1– The Prophet (S) said, ‘The loser is the one who is negligent of reforming his Hereafter.’[Tanbih al-
Khawatir, v. 2, p. 118]

2التَّوفيق عادِم ، فْقَةالص رطَلَبِ الدُّنيا خاس ف همرع قنْفالم : (هآل و لَيهع هال َّلص) هال ـ رسول.

2– The Prophet (S) said, ‘The one who spends his life seeking out this world has attained a poor deal
and has lost divine succour.’[Tanbih al-Khawatir, v. 2, p. 119]

To Become a Loser in the World and the Hereafter

خَسر الدُّنيا والآخرةَ

ـ الإمام عل (علَيه الّسلام) ـ وقد سئل : من العظيم الشَّقاء ؟ ـ : رجل تَركَ الدُّنيا للدُّنيا فَفاتَتْه الدُّنيا وخَسر الآخرةَ ،3
قتَحصا لاسخْلم الّذي لَو كانَ به بالتَّع قَهالدُّنيا ولَح لذّات رِمالنّاسِ فذلكَ الّذي ح رِئاء دَ وصامتَهدَ واجبتَع لجور
هثواب.
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3– Imam Ali (a.s.) when asked about who has the greatest misfortune, said, ‘A man who abandons the
world for the sake of the world, and therefore he misses out on the world and loses the Hereafter, and a
man who worships, struggles and fasts as a display for others, and thus forbids [himself] the pleasures
of this world and also tires himself. And were he to do all that sincerely [for the sake of Allah], he would
be deserving of its reward.’[Tanbih al-Khawatir, v. 2, p. 95]

The Greatest Losers

أخسر النّاسِ

ـ الإمام عل (علَيه الّسلام) : إنّ أخْسر النّاسِ صفْقَةً وأخْيبهم سعياً: رجل أخْلَق بدنَه ف طَلبِ ماله ولَم4
هتبتَبِع ةرالآخ عل وقَدِم ، هترسن الدُّنيا بحم فخَرج ، هتإراد عل قادير‏المدْهتُساع.

4– Imam Ali (a.s.) said, ‘Verily the biggest loser with the worst end of the deal and the most unsuccessful
in his striving is the man who exerts himself in the quest for his wealth even though fate does not help
him in his aims, and he consequently leaves this world with regret while heading towards the Hereafter,
where he will face its ill consequences.’[Nahjul Balaghah, Saying 430]
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